

西雅圖南區證道堂

主日崇拜



Evangelical Chinese Church of South King County, Seattle
Sunday Worship

二〇二〇年 十二月 二十日 上午十時三十分

December 20, 2020 10:30 AM

2020年主題：耶和華是我們的牧者
Annual Theme: The Lord is our shepherd

教会辦公室 Church Office

1042 Lynnwood Ave. NE
Renton, WA 98056

電話 Telephone

425-CAN-LOVE (425-226-5683)

網站 Website

<https://eccskc.org>

電郵 Email

welcome@eccskc.org

郵寄地址 Mailing Address

PO Box 59686, Renton, WA 98058

綫上直播 Live Streaming

點擊觀看

<https://www.youtube.com/channel/UC6axurrLhq9wMOngBEiHvsQ/live>



崇拜程序 Order of Worship

序樂 Prelude

宣召 Call to Worship

Psalms 27:1 詩篇 27:1

頌讚 Praise Singing

Joy to the World 普世歡騰

Away in a Manger 馬槽歌

Silent Night 平安夜

獻詩 Anthem

Sing Praise to Him 讚美歌頌祂

聖經閱讀 Scripture reading

Isaiah 9:2-7 以賽亞書 9:2-7

兒童信息 Children's message

Pastor Jim Liang 梁景涵牧師

信息 Message

An Unexpected Gift

Pastor Jim Liang 梁景涵牧師

回應詩歌 Respond Song

What Child Is This 是何嬰孩

O Come All Ye Faithful 齊來崇拜歌

三一頌及祝福 Doxology & Benediction

歡迎/報告 Welcome and Announcements

信息大綱 Sermon Outline

An Unexpected Gift

以賽亞書 Isaiah 9:2-7

報告事項 Announcement

- 楊宗正牧師線上安息禮拜於12/27(主日)下午2時舉行, 為弟兄姊妹健康安全, 家人請會眾不要親自出席, 也不需送花, 請在線上觀看。慰問卡請直接寄給楊師母(地址: 10018 SE 244th Court, Kent, WA 98030)
- Pastor Samuel's Live stream memorial service is on 12/27 (next Sunday) 2 PM. For health & safety, family ask church members, please don't come in person, don't send flowers, please participate in on-line service from home. You may mail condolence card directly to Nancy Yang at 10018 SE 244th Court, Kent, WA 98030
- 三樣奉獻方法 3 offering options
 - 寄支票去 PO Box 59686, Renton, WA 98058
 - 通過 PayPal 用信用卡
 - 通過 Zelle 用銀行轉帳

西雅圖南區正道堂現在可以選擇通過Zelle在線奉獻。Zelle是一個在線應用, 可以在您的手機或電腦上使用, 它可讓您方便地將奉獻資金從銀行直接轉帳到ECCSKC的銀行, 無需為發送者或接收者支付任何費用。大多數主要銀行都支持 Zelle, 包括美國銀行, 富國銀行, 大通銀行, 花旗銀行和美國銀行。一旦您已經加入Zelle, 您可以選擇我們的特殊電子郵件 eccskc.finance@gmail.com 直接將奉獻資金匯入我們的銀行帳戶。請注意, Zelle可以匯款的數量有限。目的是幫助你方便將資金轉帳給他人, 比喻您認識並信任的組織。如果您不了解和信任的公司或個人, 請不要用Zelle匯款。

Online Giving Through Zelle

Evangelical Chinese Church of South King County now has an option for online giving through Zelle.

Zelle is an online app that can be used either on your phone or computer, and it allows you to easily transfer funds directly from your bank to ECC of SKC's bank without any fees for either the sender or receiver. Most major banks support Zelle, including Bank of America, Wells Fargo, Chase, Citi, and USBank. Once you are enrolled in Zelle you can select our special email **eccskc.finance@gmail.com** to send money directly into our bank account.

Please note that Zelle does have limits on how much money you can transfer. Also note that Zelle was designed for you to transfer money to people and organizations you know and trust. It is not meant to send money to people or companies you do not know and trust.

While some banks may be slightly different, here is a common example of how to use Zelle to transfer funds from your online banking account to ECC of SKC.

- 彼此代禱 Pray for Each Other
代禱事項請電郵 eccskcpray@gmail.com
請註明是保密/半公開/公開

	本主日	下主日
講員	梁景涵牧師	周天深牧師
司會		黃偉國弟兄
領唱	陳以壯弟兄	黃偉國弟兄
音樂	英文堂	趙勇弟兄
直播資訊	劉杰弟兄	林健橋弟兄
程序單	劉麗美姐妹	葉蕾姐妹
綫上直播	勞達明弟兄, 梁啟光弟兄	梁啟光弟兄, 勞達明弟兄
音響	黎劍華弟兄	羅國威弟兄

小組學習參考 Study References

- 橄欖社區
<http://ocochohome.info>
- 華人基督徒查經資料網站
www.ccbiblestudy.org/index-S.htm
- 查經資料大全
www.jidujiao.com/chajing/index.htm
- 聖經搜索引擎
www.biblesearch.com.tw/search/search.jsp
- 基督徒生活網
www.cclw.net/gospel
- 中文聖經下載(簡體/繁體)
www.bible.org/chinese/e/download/pdf